
XLIV sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 29 września 2022 r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XLIV sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Przywitał burmistrza 
Bartłomieja Bartczaka, zastępcę burmistrza Justynę Karpisiak, panią skarbnik, panią sekretarz, 
naczelników wydziałów, przedstawicieli PUM, radnych oraz śledzących obrady online. 
Obecnych 11 radnych na stan 15. Nieobecni radni: Zbigniew Bołoczko, Krystyna Paczka, 
Teresa Opara, Wojciech Sendera. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 
III. Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 
raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska – Jan Skóra – 
komisja spotkała się raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki - Robert Woszak komisja spotkała się 
raz celem zaopiniowania projektów uchwał na dzisiejszą sesję  
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz -komisja spotkała się dwa razy celem była kontrola 
realizacji zadań powierzonych organizacjom pozarządowym w Miejskim Klubie Piłkarskim 
Carina 
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek – komisja między sesjami nie obradowała.  
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  Przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 
skargi TVG spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - 337 

Projekt uchwały nr 337 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji.  

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zapoznały się z projektem uchwały. 
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 337  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /10 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XLIV.317.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
 
 



2. Przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 
Gminy Gubin o statusie miejskim - 336 

Projekt uchwały nr 336 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 336  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIV.318.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
Wiceprzewodniczący złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad dzisiejszej sesji projektu 
uchwały nr 320 w sprawie zasad nadawania i zmiany nazw obiektom miejskim na terenie Gminy 
Gubin o statusie miejskim  
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad projekt 
uchwały nr 320 

W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wycofany /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 

3. Zmiany uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2022 rok - 338 

Projekt uchwały nr 338 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 338  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /10 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XLIV.320.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. Zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXXVII.271.2021 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2022-2035 - 339 

Projekt uchwały nr 339 radni otrzymali wraz  zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt uchwały 
został omówiony na komisjach. 

 
Opinie komisji: 
Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie  
 
Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod glosowanie projekt uchwały nr 339  



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta /11 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XLIV.321.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
V. Przyjęcie protokołu z XLIII sesji Rady Miejskiej w Gubinie  

Protokół był wyłożony do wglądu. Radni nie wnieśli uwag. W wyniku przeprowadzonego 

głosowania protokół został przyjęty /14 osób za, 0 osób przeciw, 0 osób wstrzymało się od 

głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu.  
 
VI. Sprawy różne  
 
Radny Robert Woszak 
Pytanie do zastępcy naczelnika wydziału Komunalnego i Inwestycji 
Na jakim etapie jest inwestycja skateparku przy ul. Miodowej i Kosynierów? 
Zastępca naczelnika wydziału Komunalnego i Inwestycji Alicja Ratowicz  
Nie znam zakresu umowy. 
Radny Jerzy Galewski 
Jakie kroki zostały podjęte jeśli chodzi o oszczędność energii? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Największa oszczędność to zmiana opraw oświetleniowych na ledowe, rachunki są mniejsze. 
Budynki jednostek oświatowych ogrzewane są gazem, jakiś czas temu wykonano 
termomodernizację budynków. Oczyszczalnia ścieków otrzymała milionową podwyżkę gazu, maja 
zamontowane panele fotowoltaiczne. Bez drobnych podwyżek za ścieki może nie przetrwać 
następnego roku. Jednostki dostały wytyczne odnośnie działań oszczędnościowych. W budynku 
urzędu też oszczędzamy. Gro inwestycji, które chcemy wykonać też powinny być ukierunkowane 
na to, aby koszt energii był najmniejszy.  
Wiceprzewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Prośba o przedstawienie na najbliższej sesji informacji jakie zostały wprowadzone zadania, 
zalecenia w sprawie oszczędności w urzędzie  i w placówkach oświatowych. 
Zastępca burmistrza Justyna Karpisiak 
Mamy zestawienie z podległych jednostek odnośnie ponoszonych kosztów.  
Radna Danuta Grygorowicz 
Jak wygląda budowa hali przy ul. Legnickiej?Na jakim to jest etapie? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Wszystko jest na etapie projektowania. Staramy się pozyskać na tą inwestycję pieniądze z Polskiego 
Ładu. Projektowana jest hala jak i droga przecinająca strefę ekonomiczną idąca wokół tej hali.  
Radna Danuta Grygorowicz  
Czy jest szansa bez jakichkolwiek środków i wsparcia z zewnątrz uda się z ta halą ruszyć? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Zależałoby to od tego jaka będzie kwota po przetargowa. Nie znamy cen asfaltu. Niektóre przetargi 
wychodzą dwukrotnie większe niż kosztorysy. Z własnych pieniędzy nie bylibyśmy w stanie 
wykonać tej inwestycji.  
 
Sesję o godz. 11:40 opuścił radny Jerzy Galewski  
 
Radna Teresa Zajkowska     
1.Duże koszty utrzymania CUWu. Czy jest już wyceniony obiekt, w którym CUW będzie miał 
swoją siedzibę?  



2.Nowy dyrektor Domu Kultury ma dużo entuzjazmu. Trzymajmy kciuki za realizacje jego 
pomysłów. GDK nie ma wystraczającego zabezpieczenia przeciwpożarowego, elewacja też 
wymaga nakładów.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Na CUW nie ma dodatkowych pieniędzy, to są pensje pań księgowych. 
Skarbnik Edyta Smiejan 
Pensje zostały zaplanowane wcześniej, które wypłacały szkoły i przedszkola. Dodatkowe koszty 
będą związane z utrzymaniem budynku.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
1.Jeśli chodzi o zamianę budynku na grunty, to proces ten trwa. Jak już będzie wiadomo, to zostanie 
przedstawione, jak ta transakcja będzie wyglądać.  
2.W sprawie zabezpieczenia przeciwpożarowego trzeba poczekać, być może inne jednostki też 
będą miały taki problem. Wtedy zostanie to zrobione projektem zbiorczym.  
Radny Jan Skóra 
1.Remont nawierzchni przy ul. Wyspiańskiego, zniknęły kwadraty. Ładnie to wygląda i przydałaby 
się tam ławka.  
2.Czy nocą w parkach muszą palić się lampy? 
3.Cz z okazji Dnia Edukacji Narodowej przewidziane są jakieś imprezy? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Jest pomysł czasowego wyłączenia prądu w parkach. Sprawdzimy, czy będą spore oszczędności. 
Pojawia się jednak obawa, czy nie będzie dewastacji tych parków. Trwają rozmowy z dyrektorami 
placówek oświatowych jak ma przebiegać Dzień Edukacji Narodowej. 
Radna Halina Wojnicz 
1.Po zrealizowaniu inwestycji wykonuje się dużo poprawek. Na remontowanym odcinku ulicy 
Śląskiej po opadach deszczu większość wjazdów to jedna wielka kałuża. W niektórych miejscach 
nie można przejść jak np. przy wjeździe do szpitala. W ciągu kamienic ciąg pieszo – jezdny wymaga 
poprawy. Ta inwestycja nie cieszy. Za rok lub dwa znowu będziemy mieli problem jako miasto. Jest 
trudny wjazd do sklepu Biedronka. Dalej jest problem z ustaleniem czyj jest teren. Trzeba ustalić 
do kogo należy teren vis a vis szpitala, przy kamienicach. Miasto może też wystąpić do wykonawcy 
ul. Śląskiej, aby się przyjrzeli, że inwestycja jest źle wykonana. Dobrze by było aby radni mieli wgląd 
do dokumentacji i ewentualnie wnieść swoje uwagi.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Nie zawsze wszystko widać na dokumentacji. Nasza dokumentacja zawsze jest do wglądu. Na 
dokumentację powiatu lub województwa mamy ograniczony wpływ, ale można o nią poprosić. 
Postaramy się aby radni mieli wgląd do dokumentacji albo informację o budowie, bo pewne rzeczy 
można na bieżąco skorygować.    
Radna Halina Wojnicz 
Trzeba zwrócić uwagę na kamienice przy ul. Śląskiej, bo tam jest ciągle mokro. Sprawa była także 
zgłaszana do PUMu aby zajęli się tą sprawą. Trzeba tam także wyrównać teren aby ciąg pieszo – 
jezdny był dostępny.  
Wiceprzewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Czy jest rozstrzygnięty przetarg na tworzenie placów zabaw przy ul. Krzywoustego i ul. Miodowej? 
Prośba o przedstawienie takiej informacji  na następnej sesji.  
 
Wiceprzewodniczący przywitał przedstawicieli firmy APS z Zielonej Góry i poprosił o 
przedstawienie prezentacji koncepcji zagospodarowania parku przy ul. Generała Władysława 
Andersa.  
 
Marzena Gidaszewska- Materna 
Będzie to park służący do zabawy i edukacji dzieci. Mogą tam być organizowane na przykład lekcje 
fizyki. Można usiąść i porozmawiać. Będzie miejsce dla dzieci i ich rodziców. Będzie fontanna,  



głuchy telefon, zegar słoneczny, koło optyczne, kompas. Nawierzchnie będą naturalne, będzie 
zachowana istniejąca zieleń.   
Radna Teresa Zajkowska 
1. Czy projektowaniu towarzyszy szacowanie kosztów? 
2.Czy lokalizacja parku jest obligatoryjna, czy jeszcze tematem do dyskusji? 
Przedstawiciel APS 
Lokalizacja została wskazana przez miasto. Miejsce jest warte tego aby kompleksowo tym parkiem 
się zająć. Ograniczenia budżetowe określone przez Wydział Inwestycji, nie sposób rozmawiać o 
całym parku. Park ma powierzchnie około 1,3 hektara.  
Wiceprzewodniczący Krzysztof Zdobylak 
1.Proponuje uwzględnić w projekcie poszerzenie ciągu pieszego koło pomnika, aby było więcej 
powierzchni utwardzonej.  
2.Czy projekt oświetlenia też jest planowany? 
Przedstawiciel APS 
W budżecie, który jest przeznaczony nie uda się wszystkiego uwzględnić.  
Wiceprzewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Jeśli jest taka możliwość, to sugestią radnych jest aby doprojektować oświetlenie. 
Radny Jan Skóra 
Czy można pomyśleć o takich pomocach naukowych jak rożnego rodzaju drzewa z przekrojami i 
odczytywanie nazw, tablicy z przyciskami, gdzie wydobywa się głos różnego rodzaju zwierzęcia,  
Przedstawiciel APS 
Miejsce parku jest bardzo reprezentacyjne i fajnie by było zaprojektować różne funkcje, np. 
fontanna aby uatrakcyjnić teren dla dzieci i nie tylko.  
Nie mamy mocy sprawczej aby zmienić projekt. Mamy ograniczenia finansowe. Fontanna w parku 
będzie się składać z 10 dysz, zużycie prądu nie powinno przekroczyć 2 kW, oświetlenie ledowe 
zapali się po zmroku. Wszystkie elementy w parku będą uatrakcyjniać obiekt i przyciągać dzieci i 
mieszkańców.  
Radny Ziemowit Patek 
W parku przy ul. Obr. Pokoju straty wody z fontanny są kosmiczne. W nowym parku ubędzie nam 
zieleni.  
Marzena Gidaszewska- Materna 
W parku nie będzie dużo utwardzenia. To, co w projekcie zostało wzięte za beton, nie jest betonem, 
bo to jest niska zieleń.   
Radny Tomasz Romanowski 
Czy w parku będzie wycinka drzew? 
Marzena Gidaszewska- Materna 
Wszystkie największe drzewa zostały zachowane. Będzie przeprowadzana wizja lokalna i dokładne 
pomiary, czy jakiegoś drzewa nie ma w kolizji.  
Radny Jan Skóra 
Czy w parku można zaprojektować urządzenie z muzyką, np. piosenki o Gubinie, czy chórów. 
Marzena Gidaszewska- Materna 
Takie urządzenia są robione indywidulanie, to nie są gotowe elementy. To są fajne rzeczy, ale 
wartościowe.  
Radny Mariusz Ochotny 
Czy jest przewidziane nawadnianie terenów zielonych w parku? 
Marzena Gidaszewska- Materna 
Przewidziane jest nawadnianie kropelkowe. Trawniki pozostaną bez nawadniania. W wielu 
miejscach będzie cień pod drzewami.  
Wiceprzewodniczący Krzysztof Zdobylak 
Jak projektujemy park, to róbmy to kompleksowo, a nie dorabiajmy, nie poprawiajmy później 
czegoś w kolejnych etapach.  



Radny Robert Woszak 
Czy park w jakiś sposób będzie odgrodzony od ulicy? 
Marzena Gidaszewska- Materna 
Na pewno park wodny i park edukacyjny będzie miał swoje ogrodzenie, bo takie są wymogi. 
Ogrodzenie będzie miało wysokość do 1,5 m.  
Radny Ziemowit Patek 
Dobrze by było aby jedna, czy dwie huśtawki były rodzinne dla matki  dzieckiem.   
Radny Tomasz Romanowski 
Czy ciąg pieszy będzie spełniał też funkcję ścieżki rowerowej? 
Marzena Gidaszewska- Materna 
To nie będzie park, po którym będzie można jeździć rowerem. 
 
Zamknięcie XLIV sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany, dziękując wszystkim za udział 
w obradach i zamknął XLIV sesję Rady Miejskiej w Gubinie. 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                     Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  
  
                                                                                               Krzysztof Zdobylak  
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zakończono o godz. 13:30 

Protokołowała A.Dobras 

 


